
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 15. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 843

Hvad er baggrunden for, at PET ikke var repræsenteret på det møde i Justits-

ministeriet, som blev afholdt den 11. maj 2015, og hvor formålet var, at Folke-

tingets retsordførere skulle have mulighed for at stille spørgsmål til de rele-

vante myndigheder i forlængelse af offentliggørelsen af ”Evaluering af myn-

dighedsindsatsen forud for og i forbindelse med terrorhændelserne den 14. og

15. februar i København”? Vil ministeren sørge for, at der på et senere tids-

punkt inden for den nærmeste fremtid arrangeres et møde mellem retsordfø-

rerne og PET?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Henriksen@ft.dk og til

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt

formand
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